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§ 56 Sammanträdets öppnande 

 Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 57 Val av justerare 

Till justerare utses Lars-Ivar Gärdt.  
 

§ 58 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§ 59 Möte med gymnasiechef 

Gymnasiechefen Carin Hedengård redogjorde för gymnasieskolans verksamhet och 
utfall efter vårterminen samt nuläget inför höstterminen 2020.  

Den 18 mars stängdes gymnasieskolorna vilket innebar en omedelbar övergång till 
distansstudier. Det fanns en bra infrastruktur där alla elever sedan tidigare har tillgång 
till dator. Arbetet har bedömts som lyckat med omställningen till distansarbete.  

Stöd i olika former har utformats för att skapa förutsättningar för att så många som 
möjligt ska lyckas med sina studier. 93,3 % yrkesexamen och 88 % gymnasieexamen.  

Inför höstterminen presenteras tidigt i våras ett förslag över vilka program och antal 
platser som ska erbjudas. För att en utbildning ska genomföras krävs tolv platser. Ett 
svagt intresse för handel, fordon och vård och omsorg noterades inledningsvis. Trots 
få sökande beslutades att starta utbildningar inom handel och fordon men inte inom 
vård och omsorg.  

68 % av eleverna söker från åk 9 till kommunens egen gymnasieskola och 32 % söker 
sig utanför kommunen. Andel gymnasieelever i Arvika som kommer från andra 
kommuner utgörs av 30 %.  

Gymnasieskolan prognostiserar ett överskott på ca 3 Mkr, mycket tack vare vissa 
statsbidrag. 

§ 60 Föregående sammanträdes protokoll 

Protokollet från sammanträdet den 11 augusti läggs till handlingarna.   

§ 61 Kommunrevisionens ekonomi 

Ekonomisk redovisning har erhållits. Verksamheten bedöms hållas inom budget.   

Revisorerna noterar informationen.   

§ 62 Inkomna handlingar  

Inga inkomna handlingar. 
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§ 63 Presentation/introduktion Emman Garpenholt, KPMG  

Emma Garpenholt, KPMG medverkar via Micorsoft Teams och presenterar sig för 
revisorerna. Emma kommer att vikariera för David under föräldraledigheten.  

§ 64 Revisorernas bevakningsområden 

Sven-Eric rapporterar om att investeringsprojektet avseende skolbyggnad löper på 
planenligt.  

Aina och Morgan redogör kortfattat för budgetförutsättningar kommande år. Morgan 
redogör för prognos för utskottet för Vård och Omsorg på -10,8 Mkr. I detta belopp är 
inte sökta medel för statligt stöd kopplat till Coronapandemin beaktade. En översyn 
av hemtjänstorganisationen pågår.  

Christina medverkade vid senaste fullmäktige-sammanträde som skedde elektroniskt. 
Det noterades omfattande tekniska problem där ett antal ledamöter hade svårt att 
ansluta.  

Erik redogör för extra tillskott i form av statliga bidrag på totalt ca 17 Mkr. Erik redogör 
även för kontakter med fullmäktigeledamöter.  

Revisorerna diskuterar Parkhallen avseende bl.a. drift och ägarförhållanden. Frågan 
bevakas fortsatt.    

Det noteras att Lars-Ivar övertar överförmyndarämnen som bevakningsområde 
tillsammans med Christina.  

§ 65 Svar från överförmyndarnämnden 

Ett svar från överförmyndarnämnden har erhållits som innehåller en redogörelse för 
måluppfyllelse och utfall. Redovisningen bedöms som ett steg i rätt riktning. 
Revisorerna noterar informationen men noterar även en viss pedagogisk 
förbättringspotential avseende det material som redovisas.  

Revisorerna beslutar att följa nämndens månadsvisa rapporteringar fortsatt under 
året. Christina och Lars-Ivar begär ut nästa månadsrapport från nämnden och 
redovisar vid nästa sammanträde.  

§ 66 Rapport ekonomisk uppföljning LoS och VoO 

David, KPMG redogör för utkast till rapport. Revisorerna beslutar att efter justering av 
en rekommendation uppdra åt KPMG att ta fram ett original av rapport samt följebrev 
till nästa sammanträde.  

§ 67 Gemensam granskning psykisk ohälsa barn och unga  

En inbjudan har inkommit om att delta i en gemensam granskning av psykisk ohälsa 
bland barn och unga. Sven-Eric har närvarat vid ett uppstartsmöte den 28 augusti och 
redogör kortfattat för revisionsfrågorna. Revisorerna diskuterar upplägget kring 
granskningen och möjligheten att påverka inriktningen.  

Revisorerna beslutar att delta i granskningen.  
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§ 68 Övrigt  

Inga övriga frågor.  

§ 69 Nästa sammanträde  

Nästa ordinarie sammanträde är 14 oktober kl. 9-12.  

 Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.   

 

 


